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ZAP!SNIK

4.seie Sveta 5o:e OS PreЙ ihovega Voranca Ravne na Koroこ kerl,kije b‖ avこetrtek,28. 。、
9.2023,ob 18.uri,v uё ‖nici 6.

Prisotni dlani: Rok Slemnik, Silva Ban, Miroslav PoberZnik, Nadja Ro5er, OZbalt Zmagal,
Karolina Kumprej Pedednik in Irena Krautberger.
,,Ostali povablieni: Gregor euk predstavnik sindikata, Simona Uranc - pomodnica
ravnateljice.
lzostanek so opravidili: Matic KnupleZ, Nina Vidovi6, Franja Katarina Ofid, Darja Krevzelj.

Dnevni red:
1. pregled sklepdnosti;
2. pregled in potrditev predlaganega dnevnega reda;
3. spremembe v sestavi dlanov sveta Sole;
4. pregled in potrditev zapisnikov prej5njih sej;
5. porocilo o realizaciji LDN za preteklo Solsko leto;
6. pregled in potrditev LDN za Solsko leto 202312A24;
7. potrditev novih cen kosila udencev in odraslih ter cene malic za zaposlene;
8. potrditev obrazloZitve cenika blaga/storitev in najemnin;
9. vpra5anja, predlogi, pobude,...

K1)
Predsednica Karolina Kumprej Pedecnik je ugotovila, da so sklepcni in da lahko nadaljuje s
sejo

K2l
Sklep 1: Soglasno se potrdi predlagani dnevni red.

K3)
Predsednica navzodim pojasni, da je 6lanu Borisu Pandelu s tem, ko je sin zakljucil devetletno
osnovno Solanje, prenehala veljati funkcija v Svetu OS PreZihovega Voranca Ravne na
Koro5kem. V Svetu star5ev so predlagali novega 6lana, ki se je seji Ze pridruZil. To je tMiroslav
PoberZnik.

K4l
Predsednica je skupal z navzocimi pregledala zapisnik prej5nje seje in realizacijo sklepov.

Sklep 2: Potrdi se zapisniki in sklepi prej5nje seje.

K5)
Predsednica navzodim povzame Porocilo o realizaciji letnega delovnega nairta 2022/2023, ki
ga je pripravila ravnateljica Bojana Verdinek. e lani Sveta OS PreZihovega Voranca Ravne na
Koro5kem so porodilo prejeli v sklopu gradiva za sejo.

Na porocilo ni pripomb, niti vpraSanj.



K6)
V naslednji todki predsednica navzodim predstavi LDN za Solsko leto 2023/2024. Predsednica
preda besedo pomodnici ravnateljice Simoni Uranc, ki je LDN sestavila in uredila. Glede na
obseZnost LDN Simona povzame glavne naslove in povpra5a 6lane Sveta, ce imajo kak5no
vpraSanje, pripombo ali predlog.
Enega od dlanov zanima, v koliko projektih sodeluje Sola. Pomodnica ravnateljice pojasni, da
je projektov veliko, todnega Stevila ne more podati, saj se novi projekti pojavljajo skozi celo
Solsko leto. Veliko nenapovedanih projektov pride tudi s strani Obdine Ravne na Koro5kem.
elana Sveta zanima, ali je med udenci interes za projekte. Simona Uranc pojasni, da otroci
radi sodelujejo in se vkljudujejo v najrazlidnej5e projekte. Udenci imajo zelo radi projekte v
katere so vkljudeni gasilci, policija, zdravstveni delavci in podobno.
S strani star5ev pride pobuda, da bi bilo zelo zanimivo, de bi se organizirala poZarna varnost,
tako za udence, kot tudi za zaposlene. Prav tako so predlagali, da se otroci peljejo z gasilsko
lestvijo. Simona Uranc pojasni, da Sola zelo veliko sodeluje s temi organizacijami. elane
bbvestimo, da imajo dne, 29. 9.2023, udenci 6.,7.,8. in 9. razredatemeljne postopke oZivljanja
pod vodstvom Koro5kega koronarnega kluba. Gre za projekt, v katerem Sola sodeluje 2e
mnogo let.
Eden od dlanov vpra5a pomodnico ravnateljice, kako je s telefoni in ali so prepovedani.
Razlo2eno je, da so prepovedani, Zal pa to pravilo ne spo5tujejo vsi udenci. V tem primeru
ucitelj odvzame telefon, napravi se zapisnik in obvesti star5e. Le-ti ga lahko pridejo dvigniti v
tajni5tvo Sole.
Ob tem se Clanom Sveta porajajo tudi vpra5anja na temo umetne inteligence, ki modno
napreduje v zadnjih letih in je 2e in bo dostopna tudi udencem, kako to prepredit oziroma kako
s tem Ziveti.
Poudari se tudi, da z moderno tehnologijo ni ni6 narobe, de se uporablja odgovorno. S strani
dlanov pride 5e nekaj pobud za organizacijo delavnic in drugih aktivnosti, ki bi se nana5ale na
to temo. V sodobnem svetu bo to mogode preprediti le z pogovorom in dolodeno mero
odgovornosti udencev.

Navzodi drugih pripomb in vpra5anj niso imeli.

Sklep 3: Potrdi se LDN za Solsko lelo 202312024

K7)
Predsednica poda informacije glede novih cen kosila udencev in odraslih ter cene malic za
zaposlene, kijo so jih dlani Sveta dobili v sklopu gradiva na vpogled. Cena malice je dolo6ena
s strani ministrstva. Ob tem poudari, da je do vi5jih cen kosil pri5lo zaradi povi5anja cen dobrin,
pri tem pojasni, da se mora Solska kuhinja posluZevati vsaj 20 odstotkov ekolo5kih Zivil glede
na kolidino porabljenih vseh Zivil. Nabavljamo ekolo5ko mleko, marmelado, med, maslo, kruh,
meso, sadje in zelenjavo. elanom Sveta predlaga, da sledijo jedilniku in ob tem vidijo kako
raznolika je hrana za udence. Predsednica pove, da obele2ujemo dan brez zavrlene hrane,
da bodo udenci o tem obve5deni in se bomo z njimi pogovarjali o problematiki te teme.
ZavrZena hrana je problem tudi v Solski kuhinji. Veliko obrokov je ne prevzetih. Ali jih star5i ne
odjavijo, 6e otrok manjka, ali pa udenci ne pridejo na kosilo. Pri tem prihaja tudi do stro5kov
odvoza zavrlene hrane.
e lani sveta predlagajo, da se najdejo re5itve, kako bi lahko to hrano unovdili oziroma jo nekomu
podarili. Skozi celotno debato vseh dlanov pridejo do zakljudka, da proces podarjanja hrane
nekomu, ki bi jo potreboval s seboj prinese zapleteno organizacijo. Strinjajo pa se, da je
potrebno vloZiti trud v to, da star5i odjavljajo kosila pravodasno v kolikor udenec ne bo jedel
oziroma pozivajo udence, da v kolikor imajo narodeno kosilo, tega tudi prevzamejo in pojedo.
l\Ied 6lani Sveta star5ev se pojavijo vpra5anja (glede na pripombe u6encev), ali se za
krompirjev pire in palacinke uporablja 2e pripravljena zmes. Predsednica pojasni, da instant



pripravkov ne uporabljamo. V kuhinji se pripravlja pire krompir po klasidnem postopku z
dodajanjem smetane, mleka in masla. Paladinke kupimo 2e pripravljene, jih toplotno obdelamo
in nanje nadevamo namaz.
Sklep 4 : Potrdi se obrazloiitev cenika blaga/storitev in najemnin.
Sklep 5: Potrdijo se nove cene prehrane in najemnin od 1.10. 2023 dalje.

CENE PREHRANE
malica 1′ 10 eur

Malica za zaposlene 1′ 62 eur

kosilo od 1. - 4. razreda 2′ 74 eur

kosilo od 5. - 9. razreda 2′98 eur

obdasno kosilo (dnevne prijave
kosil)

3,54 eur

kosilo za zaposlene 3′ 13 eur

kosilo za zaposlene in zunanje
uporabnike

5,84 eur

CENE STORITEV PORABN:N

Obrazloiitev:
Vse cene so kondne (iola ni zovezonec za DDV).
Cena uporabnin male Sportne dvorane, male Sportne dvorane s kabinetom, Sportne hale,
racunalni5ke ucilnice in ucilnic se poveda za 10oh.

VPRASANJA,PREDLOGllN POBUDE
K 8) Predsednica pOvpraも a Se po predlogih in navzoこ i ёlan izpostavi problernatiko
nalγlenSkega parkiriもёa ZraVenも 01e・ Zaradi VrerrlenSkih raZ:Υ ler irna parkiriSё e rrlnOgO lukeni,
Zaradi katerih ie VO乏 nia Ote2ena,blatO pa Onernogoёa norrnalno hojo s parkiriも ёa.C)lanilSveta
も01e pOdajaiO Vpraも anie takO raVnateljiCi kot ustanoviteり ul kdaj Se planira preplaStiteV OZirOrna
ureditev parkiriも こa.

Sklep 6: Poziv na obiino s strani ravnateljice za reiitev problematike v zvezi s
parkiri5dem.

K 9) Sindikalni zaupnik pove dlanom Sveta, da je ob obilnem deZju v mesecu avgustu poplavilo
tudi orodjarno, kjer se bile shranjene blazine za skok v vi5ino. Pri tem so se blazine namodile
vode in jih ni mogode do_bro presu5iti prav tako pa so 2e zelo stare. Stro5ek novih bi zna5al
okoli 2 do 3 tisod evrov. elani sveta predlagajo, da se Sola obrne na zavarovalnico oziroma se

poda kak5na pro5nja za donatorstvo. Pomodnica ravnateljice doda, da se bo saniral tudi
vhod, kjer pride do vdora vode.

Sklep 7: Ravnateljici se poda proinja za nakup novih blazin in poziv na zavarovalnico
za povrnitev stro5kov.

kljud garderobne omara 5′ 50 eur

kljuё za kosilo 5′ 50 eur

obrabnina za smuiarsko opremo 16′ 50 eur

smudarska delada 3′ 30 eur

smudarski devlji 3′ 30 eur

K10)



elani sveta podajo 5e komentar na Solsko spletno stran. Poudarijo, da se kot star5i na spletni
strani ne znajdejo. Podajo mnenje da stvari niso dovolj nadzorne. Da nijasno katera obvestila
so nova in katera niso ved aktualna. Predlagajo, da se spletna stran pregleda in da se izbolj5a
stran oziroma podstran za tekoda obvestila, tekmovanja in vsakodnevne informacije, ki so
potrebne za star5e.

Sklep 8: Spletna stran se pregleda in oblikuje tako, da bo udinkovitej5a do uporabnika.

K 11)
Predsednica Karolina Kumprej Pececnik v zadnji tocki seje poda 5e predlog na napredovanje .r

v naziv >vi5ji svetnik< s posebnimi pogoji za ravnateljico Bojano Verdinek. elanom sveta
utemelji oceno delovne uspe5nosti po posameznih tockah njenega delovanja in njena dodatna
strokovna dela. Po tem poudari, da ravnateljica Bojana Verdinek izpolnjuje vse todke, ki so
zahtevane za napredovanje.

Sklep 9:
Clani Sveta OS PreZihovega Voranca Ravne na Koro5kem sogla5ajo za napredovanje v
naziv >viSji svetnik<< s posebnimi pogoji za zaposleno, Bojano Verdinek, profesorico
slovenSdine.

Na koncu seje predsednica pojasni, da dlane sveta Sole v naslednjih mesecih caka postopek
imenovanja novega ravnatelja osnovne Sole PreZihovega Voranca Ravne na Koro5kem. Ob
tem poudari, da je potrebna pomembna sklepcnost na sejah Sveta Sole, zato se bo v ta namen
pripravila dasovnica dogodkov, ki bo v pomod pri planiranju naslednjih sej.

Sejo smo zakljucili ob 19:30.

Zapisala:
IMonika tMravljak

Predsednica Sveta Sole:
Karolina Kum prej Pedednik

/r/ /_

PRILOGE:
Priloga 1: easovnica postopka imenovanja ravnatetja Osnovne Sole PreZihovega Voranca
Ravne na KoroSkem.


